
5寸PR家具脚轮/万向轮/电梯轮/购物车脚轮/

产品名称 5寸PR家具脚轮/万向轮/电梯轮/购物车脚轮/

公司名称 张家港市东方脚轮厂

价格 28.00/个

规格参数 材质:橡胶
功能:万向脚轮
规格:125*32

公司地址 凤凰镇高庄村奚家

联系电话 051258493776

产品详情

材质 橡胶 功能 万向脚轮
规格 125*32 厚度 32
适用范围 电视机柜.家具. 型号 5寸平板PR轮
用途 家具脚轮 直径 125
最大载荷 60

专业的超市手推车脚轮供应商.目前合作中有:华润苏果易初莲花.欧尚.家乐福.等.正常使用.保用2年.东方脚
轮与你同行!

张家港市东方脚轮厂，集设计、生产、销售脚轮系列产品于一体，具有10年以上脚轮生产经验，产品如
：支撑点电梯轮、双轴承橡胶轮、双轴承载重轮及双轴承、双片式电梯轮、三片式电梯轮、多种万向脚
轮、双刹车定位定向轮等系列数个品种，主要配套于超市手推车、办公转椅等；产品远销北美、欧洲、
亚洲、中东等国家和地区，深受客户的信赖。其生产基地位于风光秀丽的江南名城——江苏省张家港市
，地理交通极为便捷，拥有专业的检测设备。 东方脚轮厂以“为客户提供优质的产品和良好的服务”为
宗旨；本着“亲善、高效、合理”的文化理念；奉行“质量第一、服务周到、客户满意”的经营理念；
赢得客户和众商家的信任和支持。与众多生产手推车及办公用具的知名企业建立了长期的友好合作关系
，面对日益竞争激烈的市场，携手共创明日的辉煌！ 相信我们的加倍努力会迎来您的支持和合作！
zhangjiagang east truckle mill, has over 6 years manufacturing experience of truckles, to provide design,
manufacturing and sales of its own products.its products include elevator truckle of supporting point, double-bearing
rubber truckle, double-bearing loading truckle and double-bearing, two-piece elevator truckle, triple-piece elevator
truckle, multi-orientation truckle and fixed orientation truckle with double skid, which mainly used in supermarket
handcart and office swivel chairs etc.the products are sell to many countries and areas, including north america,
europe, asia and middle east, which gain the good reputation and trust from clients.the mill is located in zhangjiagang,
a beautiful city in jiangsu province, with advantageous transportation and professional inspection equipments. to
provide good quality and satisfactory service is our business philosophy.we will rely on “amicability, efficiency,
rationalization” and implement company philosophy “ quality first and satisfactory service”, to gain the trust and
support from the clients.we have built long-term and friendly cooperative relationship with many famous



manufacturer for handcart and office equipments,which will help us to create resplendence of future in the
competitive market. we believe we can get your support and cooperation with our double efforts.
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